

### ကဏ္ဍ 17

တံဆိပ်ဆေးဝါး DeKalb ခိထံ လီကဝီကွီဟံဗ်ဖိဖိအဆိပ်.

စံးဘျူးနုလုနုတံသးဆိပ်ဟံဗ်လီသးဒီးကျဲးစားမတ်ဆုန်ဆုန်လုပုမလိမဒီးတံဖိတဖ်အဂီအယိနုနုလီ. ဝဲမဟါတနံမုယတံမသ ကိးတံဝဲ DeKalb ခိထံ လီကဝီကွီဟံဗ် 100 သိနုနုလီ. ဝဲအပူကွီဗျကီလီနုနုမုတံလုအဒုးနုဟံဂုထိဗ်ဒီးဒုးဆိပ်ထိဗ် တံဆိပ်လီသးလုတံမလိနုနုတံအါမးလုအဘဉ်သးဒီးပပုတတလုအဘဉ်ထွဲမသကိးတံလုနုပုမုဂု. ခွဲချာမုဂုသကုလီကဝီပု. ဝဲလုတံပုအုဒီးဟံးစုနုနုကျဲတံဝဲဆိသကြိဉ်မသးလုဟံဗ်ခိဉ်ဒီးဘုဉ်အခါအံးနုနုလီ.

ယမုလီလုယကနီလီဘဉ်ယတံဂံဆုန်ဒီးတံခွဲးဂုယဉ်ဘဉ်တဖ်. လုတံသုဉ်ထိဗ်ဝဲဒဉ် DCSD အတံထံဉ်တံကွီစိလုတံဟံဗ်သ ဆဉ်ထိဉ်ဝဲဒဉ်ပပုမလိမဒီးတံဖိလုအတံတုထိဉ်ဘးဝဲဆုအတံမလိမဒီးစဲဉ်နီဒ်သိးကမုပုမလိမဒီးတံဖိတဖ်လုအသုအဘဉ်ဒီးအ စဲဉ်နီ. ဝဲလုပုတတအတံသုတံဘဉ်အကလုကလုလုအဒုးတုထိဉ်ဘးတံလုအကထိဉ်သးသုလုလုပုလုလုအမလုပုထိဉ်ဘး ဝဲဒဉ်တံထံဉ်တံကွီစိလုတံဖျိထိဉ် Dekalb ခိထံ လီကဝီကွီအဂီနုနုလီ.

စံးဘျူးဘဉ် DCSD ဒိဉ်မးလုအဟံဗ်ယတံခွဲးတံယဉ်လုတံပဉ်ယဉ်မသကိးဝဲသဝီတဖျဉ်အံးအသိးအကျိဒီးတံမသကိးဘဉ်တံဒီးပု မသကိးတံဖိစဲဉ်နီဒီးသိဉ်လုအဆိဉ်ဒီးတံထဲသိးတုသိးဝဲလီကဝီလုအပုဒီးတံဖိကမိလုအုပုအုညါဒီးလုတံထိဉ်ထိအဂီ. ဒ်ပ ဟံဗ်သဆဉ်ထိဉ်ပသးလု. တံကထိဉ်လိဉ်ထိဉ်ဒီးတံမလုဂုဒိဉ်နုအလီတကွီနုနုလီ.ဝံသးစုနုနုလီကွီ [ပုပုအုရဲဉ်ကျဲတံအသ နှဉ် \(Superintendent's Corner\)](#) လုတံသုဉ်ညါအါထိဉ်တံဂုတံကျိအဂီတကွီ.

တံဟံဉ်ဂံဟံဉ်ဘါ. တံကထိဉ်လိဉ်ထိဉ်. တံမဂုဒိဉ်မး

#100DaysStrong

“စံးဘျူးဘဉ် DCSD လုအဟံဗ်ယအခွဲးလု ယကမသကိးဘဉ်တံဒီးသဝီအါဒီး ကမသကိးဘဉ်တံဒီးပုစဲဉ်နီဒီး တံတံတံလီအသိဉ်တဖ် လုကီရဲဉ်ဟံဉ်ကဝီလု ဆိဉ်ဒီး အစိကမိတဘျဉ်အပုလီ.”

Mrs. Cheryl Watson-Harris  
ကွီအပုနုဉ်တံ

၎်နသျှညါနဲအသိး၊ ပနီလီဝဲဒၣ် တၢ်ဟ်လီသးလၢကကၢကဒါကၢလံာ်တက့ၣ်ဒိ (Intent to Return Form) ဝဲလါအိးကထိဘၣ် 9 သိးပမၤအါထီၣ်အဆၢကတီၢ်လၢာ်အနံၤအသိတုၤလီလၢလါနီၣ်ဝ့ဘၣ် 30 သိ, 2020 န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ထၢန့ၣ်မၤပျဲဝဲဒၣ်လံာ်တက့ၣ်ဒိအံၤအဂီၢ်, မိၢ်ပၢ်/ပျဲက့ၢ်ထွဲတၢ်ဖိယုထၢတၢ်ယုထၢလၢအဘၣ်သးဝဲလၢအဖိတကၤစ့ၣ်စ့ၣ်အဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ. ပက့ၢ်စူးကါဝဲဒၣ်မိၢ်ပၢ်အတၢ်မၤပျဲဝဲဒၣ် Intent to Return form တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢတၢ်ထၢဖျိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လၢအဘၣ်သးဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်မုၢ်လၢတၢ်ကဆၢကဒါကၢဝဲလၢ hybrid အက့ၢ်အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် အိၣ်ဒံးဒၣ်တၢ်ဒ်တၢ်ဒုၣ်စၢအယံၤ/တၢ်မၤလိစိစုၤလၢအယံၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအသိးန့ၣ်လီၤ.

**Hybrid တၢ်မၤလိမၤဒီး (ပၣ်ဖျိၣ်ယုၣ်အသးဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးလၢမဲာ်သကိးမဲာ်ဒီးတၢ်ဒုၣ်စၢအယံၤ/တၢ်မၤလိစိစုၤလၢအယံၤအတၢ်မၤလိမၤဒီး)-**

- တၢ်ရဲၣ်ကျဲဟ်လီဝဲဒၣ် hybrid တၢ်မၤလိမၤဒီးအက့ၢ်အဂီၢ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိလၢအသျှမံသးမုၢ်လၢတၢ်ကဒုးထီၣ်ကဒါကၢအဝဲသ့ၣ်အဖိ က့ၢ်လၢမဲာ်သကိးမဲာ်, ဝဲက့ၢ်အပူၤလၢအကျဲၣ်ကျိယုၣ်သးဒီးတၢ်ဒုၣ်စၢအယံၤ/တၢ်မၤလိစိစုၤလၢအယံၤအတၢ်မၤလိမၤဒီးန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဒုၣ်စၢအယံၤ/တၢ်မၤလိစိစုၤလၢအယံၤ တၢ်မၤလိမၤဒီးအက့ၢ်အဂီၢ်-**

- တၢ်ရဲၣ်ကျဲဟ်လီဝဲဒၣ် တၢ်ဒုၣ်စၢအယံၤ/တၢ်မၤလိစိစုၤတၢ်လၢအယံၤတၢ်မၤလိမၤဒီးအက့ၢ်အဂီၢ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိလၢအသျှတမံသးတမုၢ် လၢတၢ်ကဒုးထီၣ်ကဒါကၢအဝဲသ့ၣ်အဖိက့ၢ်လၢမဲာ်သကိးမဲာ်ဝဲကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. က့ၢ်ဖိတဖၣ်ကဆဲးမၤလိမၤဒီးတၢ်လၢအဟံၣ်ဆူညါက့ၢ်က့ၢ် ဒ်က့ၢ်ရဲၣ်ကျဲဟ်လီဝဲဒၣ်တၢ်သိၣ်လိမၤလိနီၣ်ကီၢ်အက့ၢ်အဂီၢ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်မၤလိတၢ်ဘၣ်သးခိၣ်ယၢတၢ်အိၣ်သးလၢအပူၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်ဖဲနဖိဟဲတုၤယိဖဲက့ၢ်အခါဒီးလၢတၢ်ကတီၢ်ကတီၢ်ယာ်တၢ်လၢလၢပျဲဝဲ လၢတၢ်ဆဲးဟ့ၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစိစုၤလၢအယံၤအဂီၢ်, ပလိၣ်ဘၣ်လၢမိၢ်ပၢ်ခဲလၢကဆၢထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်လီၤယုသျှညါအတက့ၢ်ဒိလၢအဖိလၢအထီၣ် က့ၢ်ဖဲပက့ၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပမ့ၢ်တဒီးန့ၢ်ဘၣ်ကၢတၢ်လီၤယုသျှညါအတၢ်စံးဆၢလၢနဖိအအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်, ပကဆိမိၣ်တယာ်လၢနဖိအတၢ်ထီၣ်ကဒါကၢက့ၢ်ဒ်တၢ်ယါယုၣ် မၤလိသကိးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဟံၣ်က့ၢ်ဝဲဒၣ်လံာ်တက့ၣ်ဒိအံၤဝဲလါနီၣ်ဝ့ဘၣ် 30 သိ, 2020 န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူးစံာ်လီၤ ဝဲပုၣ်ယဲၤသန့အံၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်ဘၣ်တၢ်လီၤယုသျှညါအတက့ၢ်ဒိအဂီၢ်-

[https://dekalb.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_c07CQFP10BWfwuF](https://dekalb.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV_c07CQFP10BWfwuF)



တၢ်ဟံလီၤသးလၢကက့ၤကဒါက့ၤ  
 အိးကထိဘၢၣ် ၉ - နိၣ်ဝ့ဘၢၣ် ၃၀ သီ, ၂၀၂၀  
 တၢ်သးထီထီၣ်ဆၢကတီၢ်



**COVID-19 တၢ်အိၣ်သးဖဲကတီၢ်အံၤ**

တၢ်ဆါအတၢ်ရၢလီၤသးအပတီၢ်လၢပုၤတၢ်အသိးအကျါအါထီၣ်န့ၣ်ဒီး “တၢ်ရၢလီၤသးအရၢဒိၣ် (“Substantial Spread”)” တၢ်ဟံပ နိၣ်အနီၣ်ထီၣ် 100 လၢပုၤအိၣ်ဆိးတဖၣ်အတၢ်ဂ့ၢ် 100,000 တခါဘၣ်တခါအဖိခိၣ်ဖဲခံၣ်အကတီၢ်ဒ် က့ၢ်က့ၢ်ယၢၣ်ကမ့ၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ် ချဲၤဂၢၢ် (Georgia Department of Public Health (GDPH)) ဂံၢ်ဒူးက့ၢ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. ဖဲမဟါတနံၤ, GDPH ဟံဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်နိၣ်ဂံၢ်အံၤလၢ DeKalb ခိထီၣ် ဟံၣ်ကဝိၤက့ၢ်အဂီၢ်မ့ၢ်ဝဲ 270 န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်သ့ၣ်ညါဘၣ်တၢ်ဆါရၢလီၤသးအပတီၢ်ဖဲ DeKalb County က့ၢ်အပူၤအဂ့ၢ်အသိးတဖၣ်အဂီၢ်, ဝံသးစူးဆဲးန့ၣ်လီၤက့ၢ်ဖဲ- <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> တက့ၢ်. တၢ်ရၢလီၤသးအါထီၣ်အနီၣ်ဂံၢ်

နိၣ်ဒူးတဖၣ်အံၤမ့ၢ်ဒီးဒၣ်တၢ်လၢအလီၤဘၣ်ယိၣ်ဒိၣ်မးဒီးလီၢ်ကဝိၤက့ၢ်ကဆဲးနီၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အတၢ်ဟ့ၣ်ဟ့ၣ်ဖးဒီး အတၢ်ဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤလၢအရၢဒိၣ်တဖၣ်ဒ်တၢ်ဖိၣ်ယံးဒီးသဒၢတၢ်ဆါဖဲထၢၣ် (Center for Disease Control and Prevention (CDC)) န့ၣ်လီၤဟံဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်မၤနီၣ်ဘၣ်ယးတၢ်ဂ့ၢ်ဝဲန့ၣ်အဖိခိၣ်, ဝံသးစူးက့ၢ်ဘၣ် [Wave Them Bows](#) တၢ်သးဝံၣ်လၢအိၣ်ယုၢ်ဒီးတၢ်ဂဲၤဒိတၢ်ဂီၤမူလၢသရၣ်သမၤဒီးက့ၢ်ဖိကရၢၢ်တဖၣ်မၤဝဲဒၣ်လၢအတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်အိၣ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်ဖဲ တၢ်ဆါသတြီၣ်မၤသးအကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

**အဲၤအံၤမ့ၢ်တၢ်မၤသးနီၣ်နီၢ်အဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤတဖၣ်လၢဘၣ်ယးဒီးတၢ်သိးယၢၣ်ဝဲဒၣ်နိၣ်ကျၢ်ဘၢမဲၣ်ဒ် CDC န့ၣ်လီၤဝဲအသိး-**

ကျၢ်ဘၢယၢၣ်နကီၢ်ပူၤဒီးနနီၣ်ဒီးနီၣ်ကျၢ်ဘၢမဲၣ်လၢနအိၣ်လၢပုၤအါဂၢၢ်အသိးအကျါအခါ

- နရၢလီၤဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါအယၢ်ဆူပုၤအဂၢၢ်တဖၣ်အအိၣ်သ့ဝဲလၢနတတၢ်ဘၣ်လၢနဆူးဆါအခါဒၣ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
- နိၣ်ကျၢ်ဘၢမဲၣ်အခိပညီမ့ၢ်ဝဲတၢ်ဒိသဒၢဝဲဒၣ်ပုၤအဂၢၢ်တဖၣ်ဖဲလၢနဘၣ်ကံၢ်တၢ်ဆါယၢ်အခါန့ၣ်လီၤ.

- ပျက်စီးကင်းရှင်းသုံးစွဲနေကြောင်းအကြောင်းအရာအားလုံးပေးပို့ရန်အတွက်အချိန်ယူပြီး၊ လိုအပ်သည့်အချက်အလက်များကိုပေးအပ်ရန်အတွက်အချိန်ယူပြီး၊
- တစ်တစ်ခုခုသုံးစွဲနေကြောင်းအကြောင်းအရာအားလုံးပေးပို့ရန်အတွက်အချိန်ယူပြီး၊
- တစ်တစ်ခုခုသုံးစွဲနေကြောင်းအကြောင်းအရာအားလုံးပေးပို့ရန်အတွက်အချိန်ယူပြီး၊
- ဆေးမတော်အကြောင်းအရာအားလုံးပေးပို့ရန်အတွက်အချိန်ယူပြီး၊



**တစ်မလဲဒေ 2020 Black Lives Matter အနှံ့**

Black Lives Matter ဝဲ DeKalb ကွိုတဖန်မလဲဒေ Week of Action 2020 ဝဲလီကဝီအပူမုတ်ကဲထိုင်လိုင်ထိုင်ဒိုင်ဒိုင်မုတ်မုတ် နှိုင်လီ။ ယသးခုဒိုင်မးလတ်ဆိုင်ထွဲမးစးဒီးတပ်ပျိုထိုင်တပ်ဂုတ်ကျိုတဖန်အိုင်ပျဲဒီးအစိကမီလတ်ပပုလဲလီတဖန်လတ်အပပု ယုဒီး DeKalb County ဟက်ခိုင် Melody Maddox, Hank Stewart လတ်အမုတ် Stewart တပ်ကရကရီ Dr. Thomas McBryde, Dr. Ghody Muhammad လတ် Georgia ဖှင်စိမိကွို, ဒီး Dr. Haggen လတ်ကွိုတပ်ကွိုဘုဒ်အလီလီလီ။ တယံဘုဒ်ပကနီလီပပျိုတပ်ဂီမုလတ်ကွိုဖိဒီးဟံပိဖိလတ်အထိုင်ဘုဒ်ဝဲဒေတပ်ဟုဒ်သဆိုင်အနှံ့အံအဂီလီလီ။ ဝဲသးစူနင်လီကွို @dekalbschools ဝဲ YouTube အပူတကွို။

ဝဲတစ်မလဲဒေ BLM week အဆာကတီ၊ ယယူးယိုင်ဒီးဆိမိုင်ဒိုင်ဝဲဒေပပုမလဲမးဒီးစင်နီတဖန်လတ်အမုတ်ပပုလတ်အအိုင်ဒီးအသူးသုဒ် လတ်ကပီဒီးအိုင်ပျဲဒီးတပ်ဆိကမိုင်ဒ်အဝဲသုဒ်ကတီသကီးဘုဒ်ယးကလုတ်တပ်တပ်ကြိုင်ဒီးအတပ်ဒ်ဘုဒ်မဟူးတပ်ဝဲဟိုင်ခိုင်ချာဒီးအဝဲသုဒ်အ ပုတတတဖန်နှိုင်လီ။ ယသးခုနဟုဘုဒ်လတ်ပပုကွိုအိုင်ဒီးအတပ်တပ်ကွိုလတ်ဒုးအိုင်ထိုင်ဝဲဒေတပ်ဟုဒ်သဒီးအတပ်အိုင်လီလီလတ် တပ်ဟံဖိုင်ထိုင်သးတပူယီလတ်ဟိုင်ခိုင်ဒ်ဘုဒ်အပူနှိုင်လီ။ စံးဘျူးဘုဒ် DCSD တပ်ကွိုဘုဒ်ကွိုသုကမံးတံးဒီးလီကဝီခိုင်နတ်တဖန် လတ်အကွဲးစးမတပ်ဆိုင်ဆိုင်ကလံလတ်ဒုးအိုင်ထိုင် BLM week လတ်အကဲထိုင်လိုင်ထိုင်အယီလီလီ။ ပပုလတ်ဘုဒ်လတ်ပကဆဲးမးဒီး

